
967930

@minvws.nl]

)
Mon 8/1/2022 11:42:33 AM

Subject: RE: Rapportage inz. verkenning expertisecentrum nazorg bijpostinfectieuze aandoeningen

Received: Mon 8/1/2022 11:42:34 AM

Ik ben aangehaakt vanuit PG, maar deze brief valt onder het dossier ‘postinfectieus expertisecentrum’, en dat is belegd bij PDCZ.

PDCZ handelt namelijk ook de motie af aangaande de postinfectieuze expertisecentra. Zowel PDCZ als wij zijn op de hoogte gesteld
van deze brief.

PDCZ zal de brief afhandelen, en vanuit PG zullen we meelezen.

Groet,

Van: 5 JEN @minvws.nl>
Verzonden: maandag 1 augustus 2022 12:29
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Onderwerp: RE: Rapportage inz. verkenning expertisecentrum nazorg bij postinfectieuze aandoeningen
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Onderwerp: FW: Rapportage inz. verkenning expertisecentrum nazorg bij postinfectieuze aandoeningen

Hoi,
Zie bijgaand rapport uit Brabant, in PG tijd spraken wij een keer met deze club. Het rapport is nu af en naar GS provincie
Brabant en ook naar onze minister gezonden. Ik neem aan dat deze brief bij jullie terecht komt EREEivm relatie C/Q-support? Er

is ook een motie over een long-covid expertisecentrum. Is iemand van jullie daarop aangehaakt? Dan hoor ik graag svz.

Van: BES @pescadorprojecten.ni>
Verzonden: vrijdag 29 juli 2022 12:32

Aan: pescadorprojecten.nl>; || EEE!
Onderwerp: Rapportage inz. verkenning expertisecentrum nazorg bij postinfectieuze aandoeningen

Geachte heer, mevrouw,

De provincie Noord-Brabant heeft vorig jaar, mede naar aanleiding van een motie, een verkenning laten

uitvoeren naar meerwaarde van en draagvlak voor een expertisecentrum voor nazorg bij postinfectieuze
aandoeningen.
In dat kader hebben wij u, ¢.q. uw organisatie gesproken. Wij willen u hierbi) nogmaals bedanken voor uw
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inzichten en reflecties!

De rapportage over de verkenning is in november 2021 afgerond en de provincie aangeboden. Afgelopen
week heeft het provinciebestuur een brief hierover aan de Provinciale Staten gestuurd, in te zien via deze link

(2.4.2). Graag attenderen wij u langs deze weg op het rapport.
Omdat ook in de Tweede Kamer een motie is aangenomen, waarmee de minister van VWS wordt

aangespoord na te denken over expertisecentra voor zorg bij postinfectieuze aandoeningen, heeft de provincie
deze rapportage ook onder de aandacht van het ministerie gebracht. U treft het begeleidend schrijven
onderaan de bijlagen via voornoemde link.

Wij wensen alle patiénten met postinfectieuze aandoeningen, hun directe naasten en allen die bij de zorg
betrokken zijn van harte een vruchtbare dialoog toe over hoe de (na)zorg effectief en op korte termijn gestalte
kan krijgen!

Met vriendelijke groet,


